

2012

Kimberly MacPherson - #19874415

On June 26th, 2012, the Discipline and Fitness to Practise Committee met to consider a complaint referred to it by the Complaints Committee concerning a member reported for submitting a fraudulent document to her employer. Both the employer and the Association made several unsuccessful attempts to contact the member regarding the matter. Pursuant to section 33 of the Act, the Board of Directors suspended the member's certificate of registration pending completion of the proceedings before the committee.

The member chose not to attend the hearing. The committee found the member guilty of professional misconduct in accordance with paragraphs 53(c), (e), and (g) of the Act. In accordance with paragraph 56(2)(f) of the Act, the committee directed that the member's certificate of registration be revoked.

Kimberly Macpherson – # 19874415

Le 26 juin, 2012, le Comité de discipline et d'aptitude à exercer la profession s'est rencontré pour considérer une plainte référée par le Comité de révision des plaintes dont une IAA était rapportée avoir présenté des faux documents à son employeur. L'employeur et l'Association tentèrent à plusieurs reprises de contacter le membre. Le permis d'exercer du membre fut suspendu par l'Association jusqu'à ce que les procédures devant le Comité de discipline soient terminées tel que le précise l'article 33 de l'Acte.

L'employée-membre ne s'est pas présentée aux assises devant le Comité de discipline. Basé sur l'article 53(c), (e) et (g) de l'Acte, le Comité reconnu le membre coupable de faute professionnelle. Tel que précisé dans l'article 56(2)(f) de l'Acte, le Comité ordonna que l'enregistrement du membre doit révoquée.